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Verslag 
 

Aanwezig:  
Pascal Borry, Ditte Knaepen, Jo Vercauteren, Luc Baetens, Liesl Van Barel, Paula 
Vanhoovels 
 
Verontschuldigd:  
Caroline Jannes, Ester Van der Zwaag 
 

 
Online vergadering 

 
1. Transgender 

Pascal Bory schetst de huidige toestand van het transgenderdossier:  
Met de LBFA werd ons voorstel besproken. Dat werd bij hen intern teruggekoppeld waarna we het 
voorstel ontvingen om naar gemengde wedstrijden te gaan bij KAN-BEN en voor het overige de 
internationale WA-reglementen over te nemen. 
De Ethische commissie betreurt dat er geen afwegingen gemaakt worden om bv. voor recreanten 
en basis-atletiekwedstrijden andere criteria toe te passen en hoopt dat dit toch nog verder wordt 
opgenomen door beide bestuursorganen. 

 
2. Aanstelling Brigitte Van Schoote als federatieparket 

Brigitte Van Schootte werd aangesteld als federatieparket, ter aanvulling van de werking van Lut 
Wille gezien deze laatste minder beschikbaar is. Het is aangewezen om ook nog een 3de 
federatieparket te voorzien. 
 
Het federatieparket volgt momenteel 3 zaken op die bij het parket zitten en waar de Vlaamse 
Atletiekliga zich burgerlijke partij heeft gesteld.  
Daarnaast werd ook een klacht afgehandeld zonder verdere doorverwijzing naar het tuchtorgaan. 
 
Huidige werking bij een melding: 
De federatie-API ontvangt de melding en stemt met de voorzitter van de ethische adviescommissie 
af betreffende de ernst van de case en het doorverwijzen naar het federatieparket. Indien nodig 
geeft de voorzitter van de EAC de opdracht aan het federatieparket om een onderzoek in te stellen. 
Het federatieparket overhandigt het rapport aan de voorzitter van het EAC en geeft advies over het 
al dan niet doorverwijzen naar het tuchtorgaan.  De doorverwijzing wordt door de voorzitter van het 
EAC doorgegeven aan de griffie. 
 

3. Vergadering ethiek-tucht 
In het najaar plannen we een vergadering met alle actoren die betrokken zijn bij ethiek – 
federatieparket – tuchtcommissie en commissie van beroep om de huidige werking toe te lichten. 
Deze vergadering zal fysiek georganiseerd worden met mogelijkheid om online aan te sluiten. 
Voorkeur gaat naar zaterdagvoormiddag. Paula maakt een doodle op. 
 
In dit kader werden de leden van de tucht- en beroepscommissie aangeschreven en gevraagd naar 
hun intentie om nog langer in deze commissie te zetelen. 
 

4. Opleiding API’s 
Paula meldt dat tijdens de Opleidingsdag van de VAL, op 14/10 te Gent, 4 sessies worden voorzien 
voor club-API’s:  

• Sport met Grenzen 

• De taak van de club-API / het handelingsplan 

• Case-uitwisseling 

• Moeilijke gesprekken voeren 
We stellen vast dat een aantal club-API’s onder de radar blijven en nooit deelnemen aan 
opleidingen terwijl dat toch wel aangewezen is om deze functie goed te kunnen uitvoeren. In 2024 
zouden we daarom een verplichting willen invoeren om minstens 1 van 3 te voorziene 
basisbijscholingen te volgen. Deze 3 bijscholingen zullen verspreid in Vlaanderen fysiek doorgaan. 
Als alternatief zou een e-learning module kunnen uitgewerkt worden met een evaluatie die 
verplicht moet ingevuld worden. Personen die niet deelnemen aan 1 van de 3 sessies en ook niet de 
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evaluatie invullen kunnen niet actief blijven als vertrouwenspersoon in de club. De club wordt dan 
gevraagd om naar een nieuwe vertrouwenspersoon uit te kijken. 
 

5. Casebespreking 
Drie cases die door het parket behandeld worden, worden verduidelijkt. 
Enerzijds hebben we opnieuw een aantal lessen geleerd om accurater te kunnen optreden, 
anderzijds wordt de externe communicatie betreffende cases besproken en wordt ook aandacht 
gevraagd voor ondersteuning van API’s bij zware cases, zowel op club- als op federatieniveau. 
 

 
Volgende vergadering: donderdag 9/11 – 10u (tot 12u) 


